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Centraal College van Deskundigen en Accreditatiecollege 
Bodembescherming 
 

Datum : 2 juni 2022  

Plaats : SIKB te Gouda 

 

Aanwezig Werkt bij  College Afgevaardigd door of 

rol 

Nicole Olland Provincie Overijssel CCvD / AC Voorzitter 

Jordi Verkade SIKB-programmabureau CCvD / AC Secretaris  

Gerard Groot Koerkamp ContrAll CCvD / AC ODI/VDV  

Bas van Oosten  SGSINTRON CCvD Ci 

Marc Bergijk ABV Haukes CCvD / AC ODI/VDV  

Annemieke van der Velden Kiwa certificatie CCvD Ci 

Dennis Diercks ZVS CCvD / AC NIBV 

Martin Orsel OD IJsselland CCvD / AC Bevoegd gezag  

Floris Klink Reehorst AC VTI 

Henk Koster SIKB-programmabureau CCvD / AC Toehoorder 

Stephan Romers Ecocare  CCvD NIBV 

Martijn Franssen SFA Testsystemen AC ODI/VDV 

Afwezig    

Kees Jonker RWS CCvD / AC Ministerie van I&W  

Wim Schouten  NOVE  CCvD / AC  Opdrachtgever 

Arend van de Pol Trisoplast CCvD / AC NIBV 

Marcel Struis Kiwa Inspecta  AC ODI/VDV (tanks) 

 
 
Actie Verslag 
  
 1. Opening en vaststelling agenda CCvD/AC 
 Nicole Olland opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Afmelding is ontvangen van 

Kees Jonker, Wim Schouten, Arend van der Pol en Marcel Struis. Voor agendapunt 7.1 zal de 
rapporteur, Martin de Jonker, aanschuiven om een mondelinge toelichting te geven. Martin Orsel 
geeft aan dat hij per 1 januari 2023 geen zitting meer in het College zal hebben omdat hij minder gaat 
werken. Naar een vervanger zal worden gezocht. 
  

 
 
 
 
 
 
 

2. Concept-verslag voorgaande vergadering 
2.1 Vergadering 24 februari 2022 + actielijst (bijgaand) 
Het verslag van de vorige vergadering wordt ongewijzigd vastgesteld. Naar aanleiding van het 
verslag geeft Gerard Groot Koerkamp aan dat binnen ODI/VDV een commissie is samengesteld die 
de definitie van maximale bergingsmogelijkheid verder gaat uitwerken. 
  
Actielijst: 
De actielijst is doorgenomen en bijgewerkt. De genoemde acties zijn alle uitgevoerd of staan op de 
agenda.  
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3. Mededelingen 
3.1 Stand van zaken Rbk en Omgevingswet  
Henk Koster geeft aan dat er op dit punt weinig nieuws te melden is. Vooralsnog is het in werking 
treden van de Omgevingswet vastgesteld op 1 januari 2023. Ook heeft hij te horen gekregen dat er, 
in tegenstelling tot eerdere berichten, geen tussentijdse wijziging van het Rbk zal plaatsvinden.  
Martin Orsel geeft aan dat het digitaal stelsel DSO nog een groot struikelblok is en dat hij vernomen 
heeft dat de Eerste Kamer mogelijk niet zal instemmen wanneer het DSO nog niet werkt of niet 
voldoende is getest. Henk Koster zal het College informeren wanneer er meer nieuws is. 
 
3.2 Jaarplan bodembescherming 2022 
Jordi Verkade geeft een korte toelichting op het jaarplan. Dit plan wordt jaarlijks in opdracht van de 
Programmaraad opgesteld en is inmiddels vastgesteld en gepubliceerd. Het jaarplan moet voor deze 
vergadering zodoende als informatief worden gezien. Door de voorzitter wordt gevraagd of er wellicht 
opmerkingen of aandachtspunten zijn die kunnen worden meegenomen in het jaarplan voor 2023. 
Martijn Franssen geeft aan dat hij zich zorgen maakt over de geringe aanwas van nieuwe generaties 
in het werkveld en vraagt zich af hoe nieuwe mensen enthousiast gemaakt kunnen worden. Gedacht 
kan misschien worden aan opleidingen op MBO/HBO/WO niveau waar bijvoorbeeld gastcolleges of 
modules gegeven kunnen worden.  
Marc Bergijk geeft aan dat er behoefte is aan goede en duidelijke regelgeving omtrent grote 
tankopslagen. Nu wordt vaak teruggevallen op de Richtlijn BoBo die flink verouderd is en in veel 
gevallen niet passend. Hetzelfde geldt voor bodembescherming bij AWZI’s, hier wordt vaak gebruik 
gemaakt van het STOWA-rapport (noot: STOWA-rapport 2010-04, met als titel 
'Bodembescherming op rwzi's') wat uiteindelijk in veel gevallen eindigt met vele peilbuizen op een 
locatie.  
De vergadering herkent de genoemde opmerkingen en verzoekt deze mee te nemen in het volgende 
jaarplan.  
 
3.3 Overige mededelingen 
Gerard Groot Koerkamp geeft aan dat Stichting ODI/VDV een nieuwe voorzitter heeft. Per 1 mei 
heeft Gertjan de Vogel de voorzittershamer overgenomen van Marc Rotmans. 
 
4. Actualiteiten AS SIKB 6700 (Inspectie bodembeschermende voorzieningen) 
4.1 CUR Rapport 2001-3 Beheer bedrijfsriolering bodembescherming 
Jordi Verkade geeft aan dat SIKB in 2021 het beheer overgedragen heeft gekregen van een aantal 
CUR documenten. SIKB heeft deze documenten geïnventariseerd en een prioritering voor 
actualisatie opgesteld. Uit deze analyse is naar voren gekomen dat er voor CUR Rapport 2001-3 
Beheer bedrijfsriolering bodembescherming een grote wens is om deze te actualiseren omdat deze  
onder andere sinds 2001 niet meer is geactualiseerd, het document niet meer de BBT reflecteert, 
verwijst naar diverse oudere en niet meer bestaande documenten, het document wettelijk verankerd 
is in het Bal en het document niet goed aansluit en niet geheel in lijn is met diverse SIKB schema’s.  
Marc Bergijk geeft aan dat het document nu is voorgeschreven in de NRB en verplicht is gesteld voor 
Type C inrichtingen, in het Bal wordt het document voor alle bedrijven van toepassing. De 
systematiek is ook anders, er wordt meer gebruik gemaakt van camera-inspectie. 
Annemieke van der Velden vraagt hoe dit rapport zich verhoudt tot protocol 6703. Moet het wel een 
apart rapport zijn of kan een en ander geïntegreerd worden? Dit zal een aandachtspunt voor de 
begeleidingscommissie zijn. Stephan Romer vraagt of de naam hetzelfde zal blijven. Dit zal in ieder 
geval niet zo zijn. Het zal een SIKB document met SIKB naam gaan worden. Dit zal te zijner tijd in 
het Bal aangepast moeten worden. 
 
Gevraagd wordt aan het College om in te stemmen met het aanstellen van een rapporteur en het 
vormen van een begeleidingscommissie met als doel het document te actualiseren en deze in 
concept aan te bieden aan het College. Het College stemt hier mee in, met inachtneming van 
genoemd aandachtspunt. 
 
4.2 Stand van zaken herziening protocol 6704  
Jordi Verkade geeft dat er geen nieuws te melden is. Er zijn door beide inspectie-instellingen geen 
vloeren aangedragen en ook een verzoek bij NIBV heeft geen resultaat opgeleverd. Martijn Franssen 
geeft aan dat er weinig vloeren beschikbaar zijn en dat de aanwezigheid van de 
begeleidingscommissie bij de praktijktest ook een extra drempel is. Klanten zitten daar niet op te 
wachten. Jordi Verkade geeft nogmaals het belang voor validatie aan, zonder validatie kan het 
protocol niet de route in richting RvA en HUF toets en mag deze niet gebruikt worden. Bovendien is 
het huidige protocol niet aangepast aan het Bal wat uiteraard ook niet wenselijk is. 
Besloten wordt om zo snel mogelijk een afspraak tussen SIKB en beide inspectie-instellingen te 
organiseren om te kijken hoe zo snel mogelijk uit deze impasse gekomen kan worden. 
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5. Actualiteiten AS SIKB 6800 (inspectie tankinstallaties) 
5.1 PRJ 288 Voorkom een nieuwe Actie Tankslag 
Henk Koster geeft aan dat er, ondanks dat er nieuwe wegen zijn bewandeld en mogelijkheden zijn 
bekeken, nog steeds geen voortgang is in het vinden van geschikte tanks. Floris Klink geeft aan dat 
hij mogelijk drie tanks beschikbaar heeft. Henk Koster zal contact opnemen met Floris Klink om te 
kijken of de tanks gebruikt kunnen gaan worden voor het onderzoek. Andere tanks kunnen ook nog 
steeds aangedragen worden.   
 
6. Actualiteiten AS SIKB 6900 (inspectie werk met een IBC bouwstof) 
6.1 Vervolg AEC ronde tafel 
Henk Koster geeft aan dat op 20 april 2022 het tweede ronde tafel overleg over AEC bodemassen 
heeft plaatsgevonden bij ABV Haukes in Nijmegen. Het onderwerp was het sluiten van de keten van 
AEC bodemassen. Daar waar vooraf diverse genodigden, stakeholders uit het werkveld, wat 
sceptisch waren over nut en noodzaak bleek al snel tijdens de sessie dat men erg enthousiast werd 
van het onderwerp en dat de bijeenkomst als zeer geslaagd is ervaren. In september zal een 
vervolgsessie worden gehouden.  
Marc Bergijk vult aan dat een van de constateringen was dat er momenteel meer AEC wordt 
‘gedoorcycled’ in plaats van ‘gerecycled’, de Green Deal geeft nu niet voldoende stimulans om te 
recyclen dus wordt er veel toegepast als immobilisatie in bijvoorbeeld beton of onder wegen met alle 
risico’s op uitloging en verspreiding. Er zou meer aandacht moeten zijn voor recycling en aanpak bij 
de bron.  
 
7. Actualiteiten BRL SIKB 7700 (aanleg en herstel vloeistofdichte voorzieningen) 
7.1 Ter openbare kritiek publiceren concept BRL SIKB 7700 versie 3.0 
Martin de Jonker is, als rapporteur van het concept BRL SIKB 7700 en de onderliggende protocollen, 
aanwezig om een toelichting te geven op het proces, resultaat en belangrijkste wijzigingen. Martin de 
Jonker geeft aan dat een begeleidingscommissie bijna twee jaar hard en constructief heeft gewerkt 
om de BRL SIKB 7700 en de onderliggende protocollen te actualiseren. Het resultaat is een 
compleet geactualiseerd schema. De eerste stap was het bepalen van de vorm, in het huidige 
schema is het een mix tussen proces-en producteisen. Gekozen is om, in overleg met beide CI’s, er 
een proces BRL van te maken waarbij is aangesloten bij andere proces BRL-en van SIKB. Gevolg 
was wel dat de documenten helemaal op de schop moesten. Daarnaast is besloten het aantal 
verwijzingen te beperken en teksten direct op te nemen in het schema. Tenslotte is veel werk verzet 
om het onderscheid tussen BAOC en BHOC duidelijker en logischer te maken.  
Een en ander heeft er wel voor gezorgd dat er dit maal is besloten geen documenten toe te voegen 
waarin wijzigingen zichtbaar zijn gemaakt. Het hele schema is dusdanig gewijzigd dat een document 
met wijzigingen zichtbaar geen meerwaarde heeft (niet leesbaar is). Het schema moet daarmee 
worden beschouwd als een compleet nieuw schema.  
Het College wordt gevraagd om reactie en om het concept schema vrij te geven voor een openbare 
kritiekronde. Gerard Groot Koerkamp geeft aan dat de discussie over maximale bergingsmogelijkheid 
uit protocol 6703 ook gevolgen kan hebben voor dit schema en vraagt of daarop gewacht kan 
worden. Gezien de planning is dat niet wenselijk, de uitkomst van de discussie kan wel ingebracht 
worden in de kritiekronde. Bas van Oosten heeft enkele tekstuele opmerkingen, die zal hij 
rechtstreeks aan Martin de Jonker mailen. Tenslotte wordt gevraagd hoe lang de kritiekperiode zal 
lopen; dit is normaal 6  weken maar gezien de vakantieperiode zal dit deze keer enkele weken langer 
zijn.  
 
Het College geeft het concept schema BRL SIKB 7700 versie 3.0 met inachtneming van genoemde 
wijzigingen vrij voor de procedure bij de RVA en de HUF-toets. 
 
8 Overig, rondvraag en afsluiting  
Er is geen gebruik gemaakt van de rondvraag en de voorzitter sluit de vergadering. 
 
 
Volgende vergadering: dinsdag 27 september van 10.00 – 12.00 uur via TEAMS 
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Actielijst CCvD en AC Bodembescherming  
(stand per 2 juni 2022) 
 

Vergadering Actor Actie Stand van zaken 

02-06-2022 Koster College informeren indien er 
nieuws is omtrent de 
Omgevingswet 

 

02-06-2022 Verkade Meenemen opmerkingen 
jaarplan 2023 

Gepland voor Q4 2022 

02-06-2022 Verkade Afspraak maken met 
inspectie-instellingen tbv 
praktijkvalidatie luchttest 

 

02-06-2022 Koster Contact opnemen met Floris 
Klink ivm bemonstering 3 
tanks 

 

02-06-2022 Verkade Publiceren concept BRL 
SIKB 7700 voor kritiekronde 

 

 
 

  
 
  


